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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU VUT 

Č. 5/2022(355) 

 
 
Datum a čas konání: 10. května 2022 v 9:00 hodin 
Místo konání: Rektorát VUT v Brně, Antonínská 1 

Přítomni: viz hlasovací listina (celkem 19 senátorů) 

Omluveni: Beneš/FAST, Skřek/FAST, Kosová/FSI, Jaroš/FIT, Opravil/FCH,  
Zahrádka/FCH, Špundová/FaVU, Rovenská/CEITEC 

Stálí hosté:  PaedDr. Slezáček/CESA, Ing. Bradáč/ ÚSI – omluven 

Hosté: rektor Janíček, prorektorka Šimberová, prorektoři Houser, Pěnčík a Weiter, 
kancléř Gregorek, kvestorka Němcová 
Mgr. J. Hoderová, Ph.D. – předsedkyně LK AS FSI VUT 

Omluveni:  prorektor Doupovec  

 
PROGRAM JEDNÁNÍ: 

 
1. Zahájení zasedání a určení skrutátorů 
2. Schválení programu zasedání AS VUT 
3. Schválení Zápisu ze zasedání AS VUT č. 4/2022 ze dne 12. 4. 2022 
4. Informace vedení VUT 
5. Informace z Rady vysokých škol 
6. Informace SK AS VUT 
7. Ekonomické záležitosti  

 Příprava Rozpočtu VUT v Brně na rok 2022 
 Program reprodukce – Zpráva o stavu programu 133 220 
 Další ekonomické záležitosti 

8. Výroční zpráva o činnosti VUT v Brně za rok 2021 
9. Výroční zpráva o hospodaření VUT v Brně za rok 2021 
10. Záležitosti komise pro tvůrčí činnost AS VUT 

 Složení Vědecké rady ÚSI VUT v Brně 
 Další záležitosti tvůrčí činnosti  

11. Legislativní záležitosti 
 Disciplinární řád Fakulty strojního inženýrství VUT v Brně pro studenty 
 Dodatek č. 2 ke Směrnici ÚSI č. 7/2021 – Podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 

2022/2023 v navazujících magisterských studijních programech „Realitní inženýrství, Expertní inže-
nýrství v dopravě a řízení rizik technických a ekonomických systémů“ na ÚSI VUT 

 Další legislativní záležitosti 
12. Pedagogické záležitosti 

 Další pedagogické záležitosti  
13. Různé   

 Různé 
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1. ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ A URČENÍ SKRUTÁTORŮ 
 
Jednání AS VUT zahájil a řídil předseda AS VUT Hanáček, který úvodem přivítal účastníky dnešního 
zasedání – rektora Janíčka, členy vedení VUT prorektorku Šimberovou, prorektory VUT doc. Pěn-
číka, prof. Weitera, doc. Housera a kancléře Gregorka. Dále doc. Hanáček přivítal kvestorku VUT 
Mgr. Němcovou, přítomné členy AS VUT a stálé a ostatní hosty zasedání.  

Následně doc. Hanáček navrhl do funkce skrutátora z důvodu elektronického hlasování doc. 
Steinbauera. Členové AS VUT hlasovali o schválení níže uvedeného usnesení.  
 
Usnesení AS č. 1: 
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátory prof. Valu a doc. Steinbauera.     
Hlasování: pro – 18 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

2. SCHVÁLENÍ PROGRAMU ZASEDÁNÍ AS VUT 
 
Předseda AS Hanáček podal návrh na schválení programu dnešního zasedání AS VUT, výše uve-
dený program byl schválen. 
 
Návrh usnesení AS č. 2: 
Akademický senát VUT schvaluje program dnešního zasedání AS VUT.  
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

3. SCHVÁLENÍ ZÁPISU ZE ZASEDÁNÍ AS VUT Č. 4/2022 ZE DNE 12. 4. 2022 
 
Zápis z jednání AS VUT č. 4/2022 ze dne 12. 4. 2022 byl rozeslán členům AS VUT ke korekci e-
mailem dne 28. 4. 2022. Do zápisu doplnil krátký text kancléř Gregorek a takto upravená verze 
zápisu byla rozeslána členům AS VUT e-mailem dne 5. 5. 2022.   

Doc. Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k zápisu nějaké připomínky. Vzhledem 
k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování o schválení níže uvedeného 
usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 3: 
Akademický senát VUT schvaluje Zápis ze zasedání AS VUT č. 4/2022 ze dne 12. 4. 2022 – verzi 
ze dne 5. 5. 2022.  
Hlasování: pro – 18 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 
 

4. INFORMACE VEDENÍ VUT 
 
➢ Prorektor Doupovec – omluven, informace viz e-mail ze dne 9. 5. 2022 

▪ K antiplagiátorskému systému THESES: CVIS začal organizovat webináře pro akademické pra-
covníky k použití antiplagiátorského systému THESES. Na centrální úrovni nebude stanovováno, 
od jakého procenta shody je či není daná práce plagiátem. O tom, zda práce je či není plagiát, 
musí rozhodnout individuálně vždy vedoucí práce nejen podle množství shod, ale jejich charak-
teru. Aktuálně probíhají jednání o dokoupení systému ODEVZDEJ, který by umožňoval kontrolu 
jiných prací, než jsou závěrečné práce, a také rozpracovaných závěrečných prací. 

▪ Na základě žádosti děkana FIT a po souhlasném vyjádření J. Sobotky podepsal prorektor 
smlouvu o bezplatném členství VUT v ORACLE Academy.  

▪ Ve středu 8. 6. 2022 proběhnou doktorské promoce.  
▪ Dne 19. 5. 2022 proběhne DR KaM, na programu bude druhá etapa zvýšení cen ubytování. 
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▪ Závěry z webináře konaného dne 26. 4. 2022 věnovaného sankcím vůči studentům z Ruska 
a Běloruska.  
Doporučení zástupců MŠMT:  
- Při navazování mezinárodních kontaktů a zahraniční spolupráce je potřeba jisté míry obe-

zřetnosti. Vždy je třeba mít na paměti, že zvýšený zájem občanů jedné země o VŠ studium 
v ČR (členské zemi EU a NATO), nárůst pozvánek k účasti na společných aktivitách atd. 
nemusí být pouze výrazem atraktivity českého VŠ prostředí, ale snahou druhého státu získat 
cenné informace tzv. z první ruky. 

- Zvýšená obezřetnost je nezbytná i při komunikaci se zahraničními partnery, při předávání 
informací, realizaci školení, účasti na konferencích apod. Jednak může dojít k (neúmysl-
nému) nehmotnému přenosu technologií, jednak se může aktér stát subjektem zájmu cizí 
moci. V případech pochybností je vhodné využít možnosti konzultace s příslušnými orgány 
státní správy ČR.  

- Jakkoliv přijatá omezující opatření primárně necílí do oblasti vysokoškolského vzdělávání, 
jejich dodržování bude mít na VŠ sektor nepopiratelný vliv, a to s ohledem na skutečnost, že 
VŠ studium lze považovat za jednu z forem technické pomoci. Je tedy nezbytně nutné, aby 
VŠ provedly analýzu studijních programů z pohledu přijatých sankcí a učinily patřičná opat-
ření (viz Příručka technické pomoci a nehmotného přenosu technologií a Metodické doporu-
čení pro vysoké školy a vědecko-výzkumné instituce vydané dne 23. března 2022 v souvis-
losti s mezinárodními sankcemi vůči Rusku a Bělorusku). U studentů, jejichž další studium 
by bylo v rozporu s přijatými sankcemi a u kterých se nepodaří nalézt jiné řešení, je možné 
využít institut „přerušení studia“. 

- Uchazeči z RF a Běloruska o studium na VŠ v ČR od akademického roku 2022/2023 – 
u oborů, které nejsou v rozporu se sankcemi, není důvod zasahovat do probíhajícího přijíma-
cího řízení. S problematikou však souvisí také to, že usnesením vlády ČR ze dne 30. března 
2022 č. 254 je zastaveno přijímání žádostí o vízum a povolení k dlouhodobému a trvalému 
pobytu na zastupitelských úřadech České republiky podávaných státními příslušníky Ruské 
federace a Běloruské republiky. Je tedy značně nejisté, že i úspěšní uchazeči budou moci 
fyzicky zahájit studium v řádném termínu.  

Odpověď Finančního analytického úřadu na dotaz J. Sobotky týkající se výkladu či doporučení 
vhodného postupu je následující: Pokud se skutečně nacházíte v situaci, kdy v rámci studijních 
oborů/programů nebo při aplikovaném výzkumu na Vaší VŠ může dojít k poskytnutí zakázané 
technické pomoci, a to nejlépe vyhodnotí odborní pracovníci Vaší instituce (vedoucí kateder, 
vedoucí vědeckých projektů apod.), pak je třeba zajistit, aby k tomu nedošlo. V příručce technické 
pomoci a nehmotného přenosu technologií, kterou pro tento případ vypracoval Finanční analy-
tický úřad se uvádí, že jedním z možných řešení je převedení studenta na jiný obor. Snáze rea-
lizovatelné by zřejmě bylo vynechání konfliktních předmětů/seminářů, neumožnění práce na kon-
krétních zařízeních či s konkrétními technologiemi. Na webináři pořádaném MŠMT dne 
26. dubna t. r. zaznělo, že dalším z možných řešení, pokud nelze situaci řešit výše uvedenými 
způsoby, by bylo přerušení studia po dobu trvání sankcí. I když Vám vysokoškolský zákon ne-
dává možnost studium v takových oborech ukončit, sankční nařízení EU jsou přímo účinná a zá-
vazná pro každého a povinnosti z nich plynoucí musíte dodržet. Jak ale bylo rovněž na semináři 
zmíněno, sankční opatření vůči Rusku a Bělorusku nemíří primárně na zákaz poskytování spe-
cializovaného (vysokoškolského) vzdělávání, tudíž byste neměli přistupovat k paušálním řeše-
ním, typu přerušení studia studentů z Ruska/Běloruska. 
Více informací o mezinárodních sankcích a o sankcích vůči Rusku a Bělorusku je na webových 
stránkách Finančního analytického úřadu. 
S ohledem na obecnost dotazu je tato odpověď pouze základní informací a nezbavuje adresáta 
dalších povinností, vyplývajících z uvedených i jiných právních předpisů, které se k jeho podni-
kání mohou vztahovat. 
Závěry: Děkani a ředitelé VŠ ústavů VUT byli požádáni o vytipování studijních programů, kterých 
se týkají sankce. Tato problematika bude předmětem diskuse při plánované návštěvě náměst-
kyně MŠMT Wildové 11. 5. 2022. Rektor v této věci připravuje centrální opatření.  
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➢ Prorektorka Šimberová 

▪ Ukrajina: Dne 26. 4. 2022 proběhl webinář k tomuto tématu – účastnila se vedoucí OSZ Mgr. 
Odstrčilová a vedoucí OZV Ing. Philippi. Uchazeči z RF a Běloruska o studium na VŠ v ČR od 
akademického roku 2022/2023 – u oborů, které nejsou v rozporu se sankcemi, není důvod za-
sahovat do probíhajícího přijímacího řízení. S problematikou však souvisí také to, že usnesením 
vlády ČR ze dne 30. března 2022 č. 254 je zastaveno přijímání žádostí o vízum a povolení 
k dlouhodobému a trvalému pobytu na zastupitelských úřadech ČR republiky podávaných stát-
ními příslušníky Ruské federace a Běloruské republiky. Je tedy značně nejisté, že i úspěšní 
uchazeči budou moct fyzicky zahájit studium v řádném termínu. Ruští a běloruští studenti, kteří 
jsou již v ČR, studují na VUT a požádají si o prodloužení víza, tak vízum dostanou. Jakkoliv 
přijatá omezující opatření primárně necílí do oblasti vysokoškolského vzdělávání, jejich dodržo-
vání bude mít na VŠ sektor nepopiratelný vliv, a to s ohledem na skutečnost, že VŠ studium lze 
považovat za jednu z forem technické pomoci. Je tedy nezbytně nutné, aby VŠ provedly analýzu 
studijních programů z pohledu přijatých sankcí a učinily patřičná opatření (viz Příručka technické 
pomoci a nehmotného přenosu technologií a Metodické doporučení pro vysoké školy a vědecko-
výzkumné instituce vydané dne 23. března 2022 v souvislosti s mezinárodními sankcemi vůči 
Rusku a Bělorusku). U studentů, jejichž další studium by bylo v rozporu s přijatými sankcemi 
a u kterých se nepodaří nalézt jiné řešení, je možné využít institut „přerušení studia“. 

Poptávka ze strany F/S na kurz ČJ: Aktuální stav poptávky po kurzech ČJ pro ukrajinské stu-
denty: 

Požadavky na letní období (07-09/2022) 

Požadavky ze strany 
F/S 

Nabídka VUT 

FSI 20 ICV 150 

FIT 100     

FCH 2     

CESA 4     

FA 15     

CELKEM 141 CELKEM 150 

 Zbývá volných míst 9 

 

     Ředitelka ICV byla oslovena s touto poptávkou s dotazem, jaké budou podmínky pro zajištění 

kurzu ČJ. 

      Odkazy na externí kurzy ČJ pro Ukrajince: 

- Jazykové centrum Correct: https://www.jc-correct.com/kurzy-cestiny-brno 
- https://www.czechlessons.cz/ online kurzy  
- https://www.cizincijmk.cz/cs/ukrinfo/vyuka-cestiny/ Intenzivní kurzy ČJ pro Ukrajince na 

FP MUNI 
- https://www.cizincijmk.cz/cs/kurzy-ceskeho-jazyka/  
- HOPE jazyková škola: https://jazykovyservis.cz/jazykove-vzdelavani/cestina-pro-ci-

zince/?gclid=CjwKCAjw9qiTBhBbEiwAp-GE0axR8Cx3LiXQMN1ubXSHTo0xxjkprHMd-
JjxM3gySR6nl4UEFGvG8jBoCJtoQAvD_BwE  

 

 

 

 

https://www.jc-correct.com/kurzy-cestiny-brno
https://www.czechlessons.cz/
https://www.cizincijmk.cz/cs/ukrinfo/vyuka-cestiny/
https://www.cizincijmk.cz/cs/kurzy-ceskeho-jazyka/
https://jazykovyservis.cz/jazykove-vzdelavani/cestina-pro-cizince/?gclid=CjwKCAjw9qiTBhBbEiwAp-GE0axR8Cx3LiXQMN1ubXSHTo0xxjkprHMdJjxM3gySR6nl4UEFGvG8jBoCJtoQAvD_BwE
https://jazykovyservis.cz/jazykove-vzdelavani/cestina-pro-cizince/?gclid=CjwKCAjw9qiTBhBbEiwAp-GE0axR8Cx3LiXQMN1ubXSHTo0xxjkprHMdJjxM3gySR6nl4UEFGvG8jBoCJtoQAvD_BwE
https://jazykovyservis.cz/jazykove-vzdelavani/cestina-pro-cizince/?gclid=CjwKCAjw9qiTBhBbEiwAp-GE0axR8Cx3LiXQMN1ubXSHTo0xxjkprHMdJjxM3gySR6nl4UEFGvG8jBoCJtoQAvD_BwE
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      Průběžné informace o ubytování UA studentů na KaM  

F/S Počet míst na KaM 

ÚSI   

FSI 20 

FEKT   

FP   

FCH   

FIT 50 

FAST 72 

FAST   

FaVU   

CEITEC   

CESA 4 

CELKEM 146 

 

      FAQ pro ukrajinské studenty, uchazeče a zaměstnance: 
- FAQ externí zde 
- FAQ interní https://vutbr.sharepoint.com/sites/OZV2/UKRAJINA/Forms/AllI-

tems.aspx?id=%2Fsites%2FOZV2%2FUKRAJINA%2FFAQ%2FUkrajina%20%2D%20In-
tern%C3%AD%20FAQ%2Edocx%2Epdf&parent=%2Fsites%2FOZV2%2FUKRAJINA%2FFAQ 
budou vystaveny na share pointu OZV 

Koordinační schůzka brněnských univerzit k Ukrajině: Schůzka proběhne dne 10.5.2022 od 
15:00. Hlavním tématem budou ruští a běloruští studenti.  

▪ IRP: Finance, o které F/S celkem dodatečně požádali. Momentálně se F/S vyhoví do výše fi-

nančních prostředků, tak aby se dorovnal do výše minulého roku 2021. Následně po vyčerpání 

prostředků a splnění výstupů bude možné požádat o další finanční prostředky, pokud to bude 

zdůvodněné. 

▪ CESAER a EULIST: 
EULIST – aktuálně probíhají schůzky koordinátorů, Management Boardu a koncem května 
bude i schůzka President Boardu. Připravuje se aktualizace personálního obsazení jednotlivých 
WPs a Tasks dle poslední verze projektu, ale i obsazení místa centrálního koordinátora sítě. 
CESAER – připravuje se schůzka představitelů sítě na VUT v Brně 21. - 22.6.2022, kontaktní 
osoba Ing. Tesařová – OZV 

 
 

5. INFORMACE Z RVŠ 
 
Člen Předsednictva RVŠ RNDr. Popela sdělil informace z Předsednictva RVŠ (dále P RVŠ) ze dne 
21. 4. 2022. P RVŠ bylo informováno o účastech členů Užšího předsednictva na setkáních (Akade-
mický sněm AV ČR, zasedání NAÚ, oslava výročí UK) a o nominacích (Visegrádská stipendia, sku-
pina na pomoc Ukrajině) a o připomínkování dokumentů (revize Rámcového vzdělávacího pro-
gramu, změna zákona 563/2004 zahrnující fixaci 130 % mzdy pro pedagogické pracovníky (ne VŠ) 
oproti průměrné mzdě). Při diskusi P RVŠ s náměstkyní Wildovou k připravované novele VŠ zákona 
RNDr. Popela připomněl na P RVŠ, že dosud nebylo projednáno pět zásadních připomínek Rady 
VŠ včetně připomínek Studentské komory RVŠ upozorňujících i na to, že změny dále oslabí mezi-
národní postavení NAÚ ve srovnání s obdobnými orgány evropských zemí. Dále položil otázku, zda 
při hledání nového předsedy NAÚ, místo toho, aby se změnil zákon, ministerstvo opravdu dosta-
tečně využívá stále rostoucí počet zkušených emeritních rektorů. V diskusi na P RVŠ RNDr. Popela 
k diskutované otázce dopadu situace na Ukrajině na financování VŠ připomněl schůzku komise pro 

https://www.vut.cz/ukrajina/faq#_ga=2.21568380.697275077.1652075193-1895192914.1578059113
https://vutbr.sharepoint.com/sites/OZV2/UKRAJINA/Forms/AllItems.aspx?id=%2Fsites%2FOZV2%2FUKRAJINA%2FFAQ%2FUkrajina%20%2D%20Intern%C3%AD%20FAQ%2Edocx%2Epdf&parent=%2Fsites%2FOZV2%2FUKRAJINA%2FFAQ
https://vutbr.sharepoint.com/sites/OZV2/UKRAJINA/Forms/AllItems.aspx?id=%2Fsites%2FOZV2%2FUKRAJINA%2FFAQ%2FUkrajina%20%2D%20Intern%C3%AD%20FAQ%2Edocx%2Epdf&parent=%2Fsites%2FOZV2%2FUKRAJINA%2FFAQ
https://vutbr.sharepoint.com/sites/OZV2/UKRAJINA/Forms/AllItems.aspx?id=%2Fsites%2FOZV2%2FUKRAJINA%2FFAQ%2FUkrajina%20%2D%20Intern%C3%AD%20FAQ%2Edocx%2Epdf&parent=%2Fsites%2FOZV2%2FUKRAJINA%2FFAQ
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strategie a rozvoj a uvedl její expertní bodové odhady počtů přihlášených ukrajinských zájemců o vy-
sokoškolská studia a možné následné finanční dopady v rozsahu 50 až 100 mil. Kč měsíčně. Požá-
dal náměstkyni ministra, aby školy dostaly přesnější informace o počtech ukrajinských studentů 
a odhadu finanční zátěže, které MŠMT jistě má. Náměstkyně Wildová ocenila poskytnuté odhady 
z komise RNDr. Popelou, konstatovala, že MŠMT přesnější data zatím nemá a informovala o vzniku 
pracovní skupiny, jejímž úkolem je vytvářet strategické kroky, které se netýkají jen současného kri-
zového období, ale také období adaptačního a stabilizačního. V interní diskusi pak byla diskutována 
možnost provést sběr dat prostřednictvím Rady VŠ a že místopředsedové RVŠ Jobertová a Langer 
tuto možnost v pracovní skupině MŠMT nabídnou. Posléze, po skončení jednání skupiny i P RVŠ 
informovali ještě přítomné členy RVŠ, že pracovníci MŠMT nepovažují sběr uvedených dat za po-
třebný. RNDr. Popela prezentoval činnost komise pro strategie, která dosud měla 11 jednání, po-
slední jednání proběhlo před jednáním P RVŠ 20. dubna. Komise se zabývala a bude dále zabývat 
dopadem situace na Ukrajině na vysoké školství v delším horizontu, dopadem zvyšování cen ener-
gií, oblastí hodnocení vědy z pohledu rostoucí důležitosti skutečně aplikovaného a aplikovatelného 
výzkumu jako možného bezprostředního přínosu VŠ pro občany ČR v náročné ekonomické situaci, 
návrhy na doplnění Metodiky 17+ ve spolupráci s komisí pro vědu a výzkum a otázkou prodlev při 
předkládání legislativních návrhů ze strany ministerstva. 

Ing. arch. Galeová sdělila informace za komisi RVŠ pro umělecké vysoké školy a fakulty. 
 
 

6. INFORMACE SK AS VUT 
 
Předsedkyně SK AS VUT Ing. Kruljacová informovala o aktivitách SK AS VUT. 
 
 

7. EKONOMICKÉ ZÁLEŽITOSTI  
 

 Příprava rozpočtu VUT v Brně pro kalendářní rok 2022 
 
Rektor Janíček zaslal od minulého zasedání AS VUT členům EK AS VUT zpracované tabulky Roz-
počtu VUT v Brně na rok 2022, které byly postupně upřesněny na základě informací o rozpočtu VŠ 
z úrovně MŠMT ČR. Členové AS VUT pak na Sharepointu AS zapsali své připomínky k zpřístupně-
ným tabulkám (zpřístupnili doc. Steinbauer a RNDr. Popela). Jednání EK AS VUT se od minulého 
zasedání AS VUT uskutečnily ve dnech 19. 4., 26. 4. a 3. 5. 2022. Na těchto jednáních byly průběžně 
diskutovány vznesené připomínky členů EK, za účasti rektora Janíčka, kvestorky Němcové a pro-
rektora Weitera. Dne 3. 5. 2022 se zasedání EK zúčastnili také děkan FA Ing. arch. MArch. Kristek, 
tajemník FA Ing. Sedlák a děkan FaVU doc. Cenek, kteří přednesli své připomínky týkající se finan-
cování studentů na těchto fakultách v r. 2022. Na základě diskuse pak rektor Janíček sdělil, že po-
žadavky výše uvedených fakult podrobně prošetří a následně se rozhodne, zda žádosti děkanů fa-
kult vyhoví.  

Předseda EK AS VUT RNDr. Popela na dnešním zasedání AS sdělil, že dle předcházející domluvy 
z posledního jednání EK AS VUT bude dnes pokračovat jednání EK AS VUT po skončení dnešního 
zasedání AS VUT.  Vzhledem k tomu, že je třeba co nejrychleji projednat a schválit Rozpočet VUT 
v Brně na rok 2022, navrhuje vložené zasedání AS VUT, které se bude konat v úterý 24. 5. 2022 od 
9:00 hodin. Doc. Hanáček dále podal návrh na schválení níže uvedeného usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 4: 
Akademický senát VUT schvaluje vložené zasedání AS VUT, které se bude konat v úterý 24. 5. 
2022.  
Hlasování: pro – 18 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
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 Program reprodukce – Zpráva o stavu programu 133 220 

Zprávu o stavu programu 133 220 zaslal rektor Janíček členům AS VUT pro informaci – rozesláno 
e-mailem dne 2. 5. 2022. Na dnešním zasedání AS VUT podal rektor Janíček k tomuto dokumentu 
podrobný komentář.  

 
 

8. VÝROČNÍ ZPRÁVA O ČINNOSTI VUT V BRNĚ ZA ROK 2021 
 
Výroční zpráva o činnosti VUT v Brně za rok 2021 byla z pověření rektora Janíčka předložena kanc-
léřem Gregorkem e-mailem dne 7. 4. 2022, spolu s komentářem – bezprostředně rozeslána všem 
členům AS VUT. Zpráva byla projednána předem ve Vědecké radě VUT v souladu s podmínkami 
zákona o VŠ, po projednání v AS VUT navazuje ještě její schválení Správní radou VUT.  

Členové AS VUT následně obdrželi aktualizovanou verzi zprávy, do které byly zapracovány obdr-
žené připomínky (zejména jazykové korektury) – zaslal kancléř Gregorek dne 2. 5. 2022 večer, 
zpráva byla členům AS rozeslána e-mailem dne 3. 5. 2022.  

Předseda AS VUT Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k předloženému dokumentu 
nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování 
o schválení níže uvedeného usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 5: 
Akademický senát VUT schvaluje Výroční zprávu o činnosti VUT v Brně za rok 2021 – verzi roze-
slanou členům AS VUT dne 3. 5. 2022.  
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

9. VÝROČNÍ ZPRÁVA O HOSPODAŘENÍ VUT V BRNĚ ZA ROK 2021 
 
Výroční zpráva o hospodaření VUT v Brně za rok 2021 (dále VZoH) byla předložena rektorem Ja-
níčkem s jeho komentářem e-mailem dne 18. 4. 2022 večer, dne 19. 4. 2022 byla rozeslána všem 
členům AS VUT. Tato verze obsahovala všechny přílohy, kromě výroku auditora, který nebyl zatím 
doložen. Verze VZoH doplněná o výroky auditora byla rozeslána všem členům AS VUT e-mailem 
dne 28. 4. 2022. Kompletní aktualizované podklady z pověření rektora Janíčka předložila Ing. Jar-
marová spolu s komentářem a uvedenými změnami v dokumentu oproti předložené verzi ze dne 
18. 4. 2022:  

• doplněna titulní strana + výrok auditora, 
• v tab. VUT 1 – byl zde překlep, HV opraven na správnou hodnotu 86 53,. 
• v tab. VUT 7 – doplněno číslo do sl. Spin-off v ČR. Celkové číslo v tabulce bylo uvedené, 

jde tedy o formalitu. 

Na zasedání EK AS VUT dne 3. 5. 2022 sdělil formální připomínky prof. Vala – zapsány v souboru 
uvedeném na Sharepointu AS ke sdílení připomínek (zpřístupnil doc. Steinbauer).  

Členové EK AS VUT na zasedání komise dne 3. 5. 2022 přijali níže uvedené doporučující usnesení.  

Usnesení EK AS VUT č. 1 ze dne 3. 5. 2022: 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje Akademickému senátu VUT Výroční zprávu o hospodaření 
VUT v Brně za rok 2021 ke schválení – ve verzi ze dne 28. 4. 2022.  
Hlasování: pro – 16 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Formální připomínky prof. Valy zapracovala Ing. Jarmarová a zaslala aktuální / konečnou verzi 
VzOH e-mailem dne 5. 5. 2022, tato verze byla bezprostředně rozeslána všem členům AS VUT. Ing. 
Jarmarová konstatovala, že nedošlo ke změně textu, byly upraveny pouze mezery, interpunkce, 
velká/malá písmena.  
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Doc. Hanáček na dnešním zasedání AS sdělil, že předložená VZoH nesplňuje o několik málo dní 
čtyřtýdenní předkládací lhůtu. Dále vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k tomuto dokumentu 
nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování 
o schválení dvou níže uvedených usnesení.  

Návrh usnesení AS č. 6: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání Výroční zprávy o hospodaření VUT v Brně za rok 2021.  
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 7: 
Akademický senát VUT schvaluje Výroční zprávu o hospodaření VUT v Brně za rok 2021 – verzi 
rozeslanou členům AS VUT dne 5. 5. 2022.  
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 
 
10. ZÁLEŽITOSTI KOMISE PRO TVŮRČÍ ČINNOST AS VUT 
 

 Složení Vědecké rady ÚSI VUT v Brně 
 
Návrh ředitele ÚSI prof. Pospíšila na nové složení Vědecké rady ÚSI předložil kancléř Gregorek 
z pověření rektora Janíčka dne 11. 4. 2022 večer – rozeslán všem členům AS VUT e-mailem dne 
12. 4. 2022, předložený návrh tedy splňuje předkládací lhůtu.  
Funkční období Vědecké rady ÚSI není stanoveno (v souladu s § 12 zákona č. 111/1998 Sb.) ani 
ve Statutu ÚSI – viz článek 22, kde je v odst. 4. uvedeno:  
4. Členství ve VR zaniká: a) odvoláním, b) vzdáním se funkce písemně oznámeným řediteli ústavu, 
nebo c) úmrtím, ani v Jednacím řádu Vědecké rady ÚSI.  

Doc. Hanáček na dnešním zasedání AS sdělil, že hlasování o schválení předloženého návrhu bude 
tajné, hlasování o odvolání navržených členů VR ÚSI proběhne elektronicky také tajným hlasová-
ním. Z důvodu vyššího počtu navržených nových členů VR VUT a složitosti hlasovací procedury 
v rámci elektronického hlasování, se toto hlasování uskuteční prezenční formou. Následovalo tajné 
hlasování členů AS VUT o dvou níže uvedených usneseních. Členové AS VUT hlasovali nejprve 
o odvolání členů VR ÚSI.  
 
Návrh usnesení AS 8: TAJNÉ HLASOVÁNÍ 
Akademický senát VUT uděluje řediteli ÚSI souhlas k odvolání níže uvedených členů Vědecké rady 
ÚSI VUT.  

Interní členové  
doc. Ing. Ivo Drahotský, Ph.D. ÚSI 

prof. Ing. Vladislav Musil, CSc. FEKT 

prof. Ing. Miloslav Novotný, CSc. FAST 

doc. Ing. et Ing. Stanislav Škapa,Ph.D. FP 

prof. Ing. Oldřich Zmeškal, CSc. FCH 

Externí členové 
 

prof. JUDr. Josef Fiala, CSc. Ústavní soud ČR 

prof. MUDr. Miroslav Hirt, CSc. Lékařská fakulta MU v Brně 

prof. Ing. Jan Kovanda, CSc. Západočeská univerzita v Plzni 

doc. Ing. Lubomír Mikš, CSc. Qualiform, a.s. Brno 

doc. Ing. Milan Nič, PhD. 
Slovenská komora stavebních in-
ženýrů 

Hlasování: pro – 13 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 6 hlasů. 
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Následně se dle článku 9 odst. 6 písm. a) Jednacího řádu AS VUT uskutečnilo tajné hlasování 
o schválení nových členů Vědecké rady ÚSI VUT. Členové AS VUT obdrželi hlasovací lístky, které 
po vyplnění vhodili do urny (svůj souhlas s navrženým kandidátem vyjádřili zakroužkováním pořa-
dového čísla kandidáta uvedeného před jeho jménem). Po ukončení tajného hlasování skrutátoři 
provedli sečtení hlasů a seznámili členy AS VUT s výsledkem hlasování. Pro schválení do VR VUT 
je třeba minimálně 14 hlasů.  
 

Návrh usnesení AS 9: TAJNÉ HLASOVÁNÍ 
Akademický senát VUT uděluje řediteli ÚSI souhlas ke jmenování uvedených osob členy Vědecké 
rady ÚSI VUT.  
VÝSLEDKY HLASOVÁNÍ – VIZ NÍŽE USNESENÍ PŘIJATÁ NA ZASEDÁNÍ AS VUT Č. 5/2022 DNE 10. 5. 2022 
 
 

11. LEGISLATIVNÍ ZÁLEŽITOSTI  
 

 Disciplinární řád Fakulty strojního inženýrství VUT v Brně pro studenty 
 
Návrh Disciplinárního řádu Fakulty strojního inženýrství VUT v Brně pro studenty předložil předseda 
AS FSI doc. Návrat e-mailem dne 14. 4. 2022 večer – rozeslán všem členům AS VUT e-mailem dne 
15. 4. 2022. Dne 28. 4. 2022 požádal doc. Hanáček předsedkyni LK AS VUT Mgr. Musilovou o její 
názor k předloženému dokumentu, případně o jeho projednání legislativní komisí AS VUT. Sou-
časně požádal dle § 9 odst. 1 písm. b) 2. zákona č. 111/1998 Sb.  o stanovisko rektora Janíčka a také 
vedoucího PrO Mgr. Sobotku.  

Mgr. Sobotka sdělil své stanovisko předsedovi AS a rektorovi VUT e-mailem dne 2. 5. 2022 (v kopii 
předsedkyni LK Mgr. Musilové), v němž konstatoval, že: Předkládané znění je vrchol kompromisu mezi 
námi a fakultou. Předkládané znění neobsahuje ty nejzásadnější věci, které jsme připomínkovali „v prvním 
kole“. Tedy v tomto ohledu je předpis „bez připomínek“. Přetrvává řada sice několika původních připomínek, 
jak bude jistě patrno z porovnání nyní předkládané verze s tím, co jsme psali k původní verzi. Avšak tyto věci 
nejsou v rozporu se zákonem či našimi vnitřními předpisy. Nezbývá tedy než akceptovat vůli samosprávy, mít 
předpis v této podobě. Do kopie si dovoluji přidat i paní předsedkyni Musilovou, neb toto vyjádření budiž i na-
ším sdělením LK AS VUT“. 

Předsedkyně LK Mgr. Musilová následně reagovala e-mailem dne 5. 5. 2022, ve kterém vyzvala 
členy LK AS VUT k projednání předloženého návrhu per rollam (kopii tohoto e-mailu obdržel Mgr. 
Sobotka). Mgr. Musilová dále konstatovala, že má za to, že disciplinární řád byl již jednou předložen 
a vzhledem ke stanovisku právního odboru, lze hlasovat per rollam. Předložený dokument porovnala 
s původně předloženým zněním (schváleným AS FSI 21. 10. 2021) a s připomínkami datovanými 
1. 11. 2021 vznesenými JUDr. Podolou. Po tomto srovnání zůstává z jejího pohledu 1 zásadní při-
pomínka, a to ta, že se vnitřní předpis fakulty nevypořádal s dosavadním disciplinárním řádem. Tato 
připomínka je vznesena na 1. straně vyjádření JUDr. Podoly se závěrem, že předpis nemůže být 
v AS VUT schválen a dále je zopakována k čl. 11 znění ze dne 21. 10. 2021 (ve znění nyní předklá-
daném, schváleném AS FSI dne 14. 4. 2022, jde o čl. 10). Dále nebyla vypořádaná připomínka 
k zavádějícímu názvu čl. 4, což Mgr. Musilová nepovažuje za zásadní. Ke zvážení je vypořádání 
připomínky k čl. 2 odst. 2 a k čl. 7 odst. 2 a ponechání nadbytečných článků (čl. 6 odst. 3 a 4 a nyní 
čl. 9, v předchozím znění čl. 10). 

Na tento e-mail Mgr. Musilové reagoval Mgr. Sobotka e-mailem dne 5. 5. 2022, konstatoval, že 
v rámci komunikace s FSI při vypořádání připomínek, FSI skutečně doposud žádný DŘ nemá. Tedy 
jde o poměrně zásadní problém a pochybení na straně fakulty, neb doposud nepřijala vnitřní předpis, 
který dle zákona mít má, nicméně to paradoxně řeší výše uvedenou připomínku PrO. Tam, kde není 
stávající předpis, se kterým je třeba se vypořádat (přechodným ustanovením), tam pochopitelně není 
jak a proč se vypořádávat. Předsedkyně LK Mgr. Musilová ve svém e-mailu ze dne 6. 5. 2022 kon-
statovala, že tato informace měla být již součástí předkládací zprávy.  
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Předseda EK AS VUT RNDr. Popela ve svém e-mailu ze dne 6. 5. 2022 adresovaném předsedkyni 
LK AS VUT Mgr. Musilové konstatoval, že dle jeho názoru mělo být vyjádření LK AS VUT projedná-
váno dříve a připomněl, že v minulosti byly obdobné návrhy předložené AS VUT projednávány 
osobně na prezenčním jednání legislativní komise AS VUT a za přítomnosti zástupců fakult, kde 
byly v rámci podrobnějších diskusí obě strany lépe informovány o všech podrobnostech. Vzhledem 
ke složité situaci proto doporučuje předložený návrh Disciplinárního řádu FSI pro studenty Akade-
mickému senátu VUT ke schválení. Předsedkyně LK AS VUT Mgr. Musilová k tomuto e-mailu kon-
statovala, že návrh byl předložena ve státní svátek, tak, že pro projednání dne 10. 05. 2022 není 
dodržena předkládací lhůta.  

Předseda AS VUT Hanáček přivítal na dnešním zasedání AS předsedkyni LK AS FSI VUT Mgr. 
Hoderovou, která požádala o možnost zúčastnit se dnešního jednání AS o předloženém návrhu 
Disciplinárního řádu FSI pro studenty. Mgr. Hoderová sdělila AS VUT informace týkající se projed-
návání návrhu Akademickým senátem FSI. Konstatovala, že AS FSI věnoval Disciplinárnímu řádu 
FSI VUT pro studenty velkou pozornost. Lidskou chybou se stalo, že nebyla splněna zákonná po-
vinnost mít od roku 2017 tento disciplinární řád, od začátku září 2021 udělala FSI pro nápravu na-
prosté maximum. Předložený dokument byl sestaven ne s vidinou pouhého splnění zákonné povin-
nosti ho mít, motivací bylo mít dokument, podle kterého je skutečně možné disciplinární řízení efek-
tivně vést. Poté, co se k dokumentu vyjádřili jak právníci VUT, tak právničky FSI, byly vypořádány 
zásadní připomínky, tuto jejich práci je třeba velmi ocenit. Z vyjádření Mgr. Sobotky ze dne 2. 5. 
2022 lze usoudit, že bylo vyřešeno všechno, co dosud bránilo uvedení Disciplinárního řádu FSI pro 
studenty v platnost. Svou účastí na dnešním zasedání AS chce Mgr. Hoderová dát najevo, že AS 
FSI celý schvalovací proces velice pečlivě sleduje.  

Dále předsedkyně LK AS VUT Mgr. Musilová informovala členy AS VUT o výsledku hlasování LK 
AS VUT per rollam: Nikdo ze členů LK AS VUT nevyjádřil nesouhlas s hlasováním per rollam. Své 
vyjádření zaslalo ve lhůtě 7 členů LK, všichni byli pro schválení navrženého unesení, nikdo nebyl 
proti. Mgr. Musilová se zdržela hlasování, neboť v době hlasování neměla k dispozici informaci, že 
FSI nemá žádný disciplinární řád. Zopakovala, že tato informace mohla a měla být součástí důvo-
dové zprávy (předkládací zprávy). Již avizovala členům LK, že na dnešním zasedání AS bude hla-
sovat pro přijetí dokumentu. Další 2 členové LK se nevyjádřili, tzn. zdrželi se. Z toho plyne, že LK 
přijala níže uvedené usnesení.  

Usnesení LK AS VUT přijaté per rollam: 
Legislativní komise AS VUT doporučuje Akademickému senátu VUT schválení Disciplinárního řádu FSI VUT 
pro studenty schváleného AS FSI 14. 04. 2022. 
Hlasování: pro – 7 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 3 hlasy.  

Předseda AS VUT Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k předloženému návrhu nějaké 
další připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, hlasoval AS VUT o schválení 
níže uvedených dvou usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 10: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Disciplinárního řádu FSI VUT pro studenty.  
Hlasování: pro – 17 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 11: 
Akademický senát VUT schvaluje Disciplinární řád FSI VUT pro studenty.  
Hlasování: pro – 17 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

 Dodatek č. 2 ke Směrnici ÚSI č. 7/2021 – Podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický 
rok 2022/2023 v navazujících magisterských studijních programech „Realitní inženýrství, Ex-
pertní inženýrství v dopravě a řízení rizik technických a ekonomických systémů“ na ÚSI VUT 
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Dodatek č. 2 ke Směrnici č. 7/2021 – Podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2022/2023 
v navazujících magisterských studijních programech „Realitní inženýrství, Expertní inženýrství v do-
pravě a řízení rizik technických a ekonomických systémů“ na ÚSI VUT předložil kancléř Gregorek 
z pověření rektora Janíčka e-mailem dne 19. 4. 2022. Mgr. Gregorek ve svém průvodním komentáři 
konstatoval, že dodatek zohledňuje připomínku pedagogické komise AS VUT projednanou na zase-
dání AS VUT dne 12. 4. 2022 (bohužel připomínka PK AS VUT byla vznesena až na samotném 
zasedání, kde už je pak těžké bez konzultace s navrhovatelem reagovat). ÚSI ale úpravu dokumentu 
připravil obratem před Velikonocemi, prošla opětovnou kontrolou Právního odboru a Odboru studij-
ních záležitostí Rektorátu.  

Předseda AS Hanáček na dnešním zasedání AS zrekapituloval, že dodatek odstraňuje věcnou 
chybu v článku 7 odst. 1 výše uvedené směrnice, měl by dnes AS VUT hlasovat o jeho schválení. 
Členové AS VUT dále hlasovali o schválení níže uvedených dvou usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 12: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Dodatku č. 2 ke Směrnici č. 7/2021 – Podmínky pro přijetí ke studiu pro 
akademický rok 2022/2023 v navazujících magisterských studijních programech „Realitní inženýr-
ství, Expertní inženýrství v dopravě a řízení rizik technických a ekonomických systémů“.    
Hlasování: pro – 16 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 13: 
Akademický senát VUT schvaluje Dodatek č. 2 ke Směrnici č. 7/2021 – Podmínky pro přijetí ke 
studiu pro akademický rok 2022/2023 v navazujících magisterských studijních programech „Realitní 
inženýrství, Expertní inženýrství v dopravě a řízení rizik technických a ekonomických systémů“.  
Hlasování: pro – 17 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

12. PEDAGOGICKÉ ZÁLEŽITOSTI 
 
Předseda PK AS VUT doc. Steinbauer sdělil, že v oblasti pedagogiky není aktuálně nic k projedná-
vání.   
 
 

13. RŮZNÉ  

▪ Předseda EK AS VUT RNDr. Popela informoval členy AS VUT o termínu dalšího zasedání EK 
AS VUT.  

 
Na závěr předseda AS doc. Hanáček poděkoval všem účastníkům dnešního zasedání AS VUT za 
účast a ukončil jednání.  

 
   

 
USNESENÍ PŘIJATÁ NA ZASEDÁNÍ AS VUT Č. 5/2022 DNE 10. 5. 2022 

 
 
UAS 1 
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátory prof. Valu a doc. Steinbauera.     
 
UAS 2 
Akademický senát VUT schvaluje program dnešního zasedání AS VUT.  
 
UAS 3 
Akademický senát VUT schvaluje Zápis ze zasedání AS VUT č. 4/2022 ze dne 12. 4. 2022 – verzi 
ze dne 5. 5. 2022.  
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UAS 4 
Akademický senát VUT schvaluje vložené zasedání AS VUT, které se bude konat v úterý 24. 5. 
2022.  
 
UAS 5 
Akademický senát VUT schvaluje Výroční zprávu o činnosti VUT v Brně za rok 2021 – verzi roze-
slanou členům AS VUT dne 3. 5. 2022.  
 
UAS 6 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání Výroční zprávy o hospodaření VUT v Brně za rok 2021.  
 
UAS 7 
Akademický senát VUT schvaluje Výroční zprávu o hospodaření VUT v Brně za rok 2021 – verzi 
rozeslanou členům AS VUT dne 5. 5. 2022.  
 
UAS 8 TAJNÉ HLASOVÁNÍ 

Akademický senát VUT uděluje řediteli ÚSI souhlas k odvolání níže uvedených členů Vědecké rady 
ÚSI VUT.  

Interní členové  
doc. Ing. Ivo Drahotský, Ph.D. ÚSI 

prof. Ing. Vladislav Musil, CSc. FEKT 

prof. Ing. Miloslav Novotný, CSc. FAST 

doc. Ing. et Ing. Stanislav Škapa,Ph.D. FP 

prof. Ing. Oldřich Zmeškal, CSc. FCH 

Externí členové 
 

prof. JUDr. Josef Fiala, CSc. Ústavní soud ČR 

prof. MUDr. Miroslav Hirt, CSc. Lékařská fakulta MU v Brně 

prof. Ing. Jan Kovanda, CSc. Západočeská univerzita v Plzni 

doc. Ing. Lubomír Mikš, CSc. Qualiform, a.s. Brno 

doc. Ing. Milan Nič, PhD. 
Slovenská komora stavebních in-
ženýrů 

 
UAS  9 TAJNÉ HLASOVÁNÍ 

Akademický senát VUT uděluje řediteli ÚSI souhlas ke jmenování uvedených osob členy Vědecké 
rady ÚSI VUT.   
 

 Jméno  
Organizace Hlasů 

pro 
Hlasů 
proti / 

zdržel se 

Schválen 

 

 Interní členové     

1. prof. RNDr. Vladimír Aubrecht, CSc.  děkan FEKT VUT 18 1  ano 

2. doc. Ing. Vojtěch Bartoš, Ph.D.  děkan FP VUT 15 4 ano 

3. doc. Ing. et Ing. Martin Cupal, Ph.D. et Ph.D. ÚSI VUT 14 5 ano 

4.  doc. Ing. Jiří Hlinka, Ph.D.  děkan FSI  19 0 ano 

5. doc. Ing. Ladislav Janíček, Ph.D., MBA, LL.M. rektor VUT 18 1 ano 

6. doc. Ing. Bc. Marek Semela, Ph.D.  ÚSI VUT  16 3 ano 

7. prof. Ing. Michal Veselý, CSc.  děkan FCH VUT 18 1 ano 
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 Externí členové     

8. doc. Ing. Luděk Hynčík, Ph.D.  prorektor ZČU Plzeň  16 3 ano 

9. Plk.gšt.doc.Dr.habil.Ing. Pavel Foltin, Ph.D. Univerzita Obrany  15 4 ano 

10. Ing. Jindřich Frič, Ph.D.  Centrum dopr. výzkumu v.v.i. 16 3 ano 

11. prof. JUDr. Marek Fryšták, Ph.D. Právnická fakulta MU  17 2 ano 

12. doc. Ing. Tomáš Mičunek, Ph.D. Fakulta dopravní ČVUT 15 4 ano 

13. prof. Ing. Renáta Schneiderová Heralová, Ph.D. Fakulta stavební ČVUT 17 2 ano 

14. MUDr. Mgr. Bc. Tomáš Vojtíšek, Ph.D. Lékařská fakulta MU 16 3 ano  

 
 
UAS 10 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Disciplinárního řádu FSI VUT pro studenty.  
 
UAS 11 
Akademický senát VUT schvaluje Disciplinární řád FSI VUT pro studenty.  
 
UAS 12 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Dodatku č. 2 ke Směrnici č. 7/2021 – Podmínky pro přijetí ke studiu pro 
akademický rok 2022/2023 v navazujících magisterských studijních programech „Realitní inženýr-
ství, Expertní inženýrství v dopravě a řízení rizik technických a ekonomických systémů“.    
 
UAS 13 
Akademický senát VUT schvaluje Dodatek č. 2 ke Směrnici č. 7/2021 – Podmínky pro přijetí ke 
studiu pro akademický rok 2022/2023 v navazujících magisterských studijních programech „Realitní 
inženýrství, Expertní inženýrství v dopravě a řízení rizik technických a ekonomických systémů“.  
 
  
 

Příští zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne 24. 5. 2022 v 9:00 hodin 
v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Rektorát, Antonínská 1 

 
 
 
 
        Doc. Dr. Ing. Petr Hanáček, v. r.  
              předseda AS VUT v Brně 

 
 
 

Zapsali: RNDr. Pavel Popela, Ph.D. 
                                       Jarmila Cardová 


